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Z  A  P  I  S  N  I  K 

4. redne seje Sveta KS Renče 
pisarna KS Renče, 21. marec 2023 ob 19.00 uri 

 
 
Prisotni člani Sveta KS Renče:    Evelina Černe, Gaia Ožbot, Maja Zorn, 

Domen Gregorič, Alan Čoha, kasneje tudi Alan 
Rijavec 

Opravičeno odsotni: Teja Pahor, Marko Krpan, Vasja Miklavčič 

 

Ostali prisotni: / 

 
Alan Čoha, predsednik sveta KS Renče je pozdravil prisotne in ugotovil 
sklepčnost. Prisotnih je bilo osem (5) članov Sveta KS. 

 

Predsednik KS  je predlagala naslednji   

D n e v n i   r e d: 

1. Potrditev zapisnika  3. redne seje sveta KS; (Priloga) 
2. Poročilo in načrt dela za zagotavljanje varnosti (PP Nova Gorica) 
3. Poročilo predsednika 
4. Predlogi za podelitev občinskih nagrad 
5. Določitev cvetličnih in ostalih zasaditev 
6. Mohorjevo 2023 
7. Razno 

Dnevni red je bil soglasno sprejet. 

K 1. točki - Potrditev zapisnika 3. redne seje sveta KS Renče: 

Zapisnik je bil članom posredovan ob vabilu na sejo.  

Prisotni se z zapisnikom 3. redne seje strinjajo in nanj nimajo pripomb.  

Člani Sveta KS so soglasno sprejeli SKLEP: Potrdi se zapisnik 2. redne 
seje.  

Pet (5) članov ZA, nič (0) PROTI 

 

K 2. točki - Poročilo in načrt dela za zagotavljanje varnosti (PP 
Nova Gorica) 
Predsednik KS Renče Alan Čoha poda predlog, da se druga točka umakne 
iz dnevnega reda zaradi odsotnosti PP Nova Gorica. Pojasni, da so mu 
sporočili iz PP Nova Gorica, da morajo sestanek uvrstiti na urnik 
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zaposlenih, kar pa niso storili pravočasno in bodo zato morali udeležbo 
prestaviti.  

Prisotni se z predlogom strinjajo in nanj nimajo pripomb.  

Člani Sveta KS so soglasno sprejeli SKLEP: 2. točka se umakne iz 
dnevnega reda 4. redne seje.  
Pet (5) članov ZA, nič (0) PROTI 

 

………. 

Seji se pridruži Alan Rijavec ob 19:15 

………. 

 

K 3. točki – Poročilo predsednika 
Glede popravil cest in vodovodov. Je polno pritožb, predlogov, itd. kar pa 
je bilo pričakovano.  

Za Turele in Podkraj se gre v realizacijo predlaganega. Ležečih policajev 
se trenutno ne bo postavilo, ker bo stroka celostno uredila cestišče pred 
šolo in takrat se bo uredilo tudi to področje. Se pa trajno uredi z asfaltom 
bankine od kontejnerskega mesta med Tureli in Podkrajem do Velike Poti. 
Preko občine in izvajalcev je prišlo do te rešitve.  

Ga. Mira je prosila za ogledalo. Stanje je ocenil delavec Kolektorja in 
zaključil, da se ga tam ne da postaviti, ker je premalo odmaknjen od 
cestišča. Po zakonu se ga tako na želeno mesto ne sme postaviti. Druga 
možnost je postavitev na zemljišču od cestišču, ki pa je v privatni lastnini. 
Stroka smatra, da tam ogledalo ni nujno potrebno a se ga na željo občana 
lahko postavi. Je pa potrebno pridobiti dovoljenja lastnika zemljišča. 
Seveda ji lahko pomagamo, vendar pa ne moremo vsiljevati volje 
posameznika.  

V roku enega meseca, naj bi križišče Y ki ga delajo mimo bara končali, 
vendar se je tudi tukaj pojavilo ogromno težav. Takrat naj bi začeli v z deli 
na veliki poti, kjer bo popolna zapora po kosih. Predsednik KS Renče jih je 
prosil, da bi za spomladanske prireditve uredili obvoze, oz. začasno odprli 
cesto, vsaj delno.  

Začelo se je ponovno delati vodovod v Oševljeku, ki se je v jeseni ustavil 
zaradi domnevne nepravilnosti. Predsednik KS Renče obrazloži domnevno 
nepravilnost.  

Maja Zorn povpraša kdo je postavil kamenje rob ovinka na Gradišče pri 
mostičku v Oševljek. Alan Rijavec pove, da lastnik zemlje. Razloga pa ne 
vemo.  

Pobuda s strani krajana g. Davida, ki živi zraven KS Renče, da se postavi 
ograja na košarkarskem igrišču v športnem parku Renče proti nasadu 
jabolk. Je v občinski lasti. Če pridobimo sredstva se bo uredila tako visoka 
ograja kot je na nogometnem igrišču. Odvisno pa je od urejanja 
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telovadnice. Občina ima namreč 10.000€ na postavki proračuna za 
vzdrževanje športnih objektov. Ostalo naj bi nekaj sredstev, ki bi jih 
namenili za ureditev te ograje. Jutri pride prvi ponudnik za mrežo.  

Odneslo je obrobo strehe kulturnega doma ob zadnji burji. Isti ponudnik, 
ki pride na ogled za zamenjavo ali popravilo ograje naj bi tudi to pogledal 
in uredil. To je g. Škapin.  

Prijavili smo se na Evropski razpis Green Belt. To je razpis za področje 
kjer je potekala Železna zavesa, ki bi ga biotsko spet obudili in se potrudili 
turistično razvit. Vodilni partnerji smo mi KS Renče, drugi partner pa je 
nevladna organizacija iz Tržiča v Italiji. Lahko si preberemo celoten razpis. 
Na kratko pa smo se prijavili za sredstva 60.000€ razdeljeno na pol. Na to 
traso naj bi se uredilo turistične table znamenitosti, ponudnike, kolesarska 
pot, klopce, koše za smeti, itd. Potrebno bi bilo pripraviti usmeritvene 
table in panoje z zemljevidi in ponudniki. Pridobili bi tudi 5 koles za 
izposojo in supi. Vloga je že oddana.  

8.marca je potekala tržnica, kjer je sodelovalo kar nekaj ponudnikov. KS 
Renče je sodelovala tako, da smo prispevali pri nakupu rož, ki se jih je 
delilo med občanke.  

V sejni sobi so potekale meritve zdravja za starejše ponudnika iz 
Štajerske.  

Ko se je naredilo nov zdravstveni dom prostor, kjer so sedaj Društvo 
upokojencev, še ni bil dokončan. Naredilo se je tehnični pregled stavke 
brez tega prostora. Kakšen mesec nazaj je pri pregledu prostorov požarni 
inšpektor ugotovil, da niso še izvedene meritve električne napeljave na 
tem delu objekta. To je potrebno urediti. Meritve naj bi se izvedle jutri 
22.03.2023. Domen Gregorič predlaga, da se za pomoč pri financiranju 
vpraša Društvo upokojencev. Predsednik KS Renče pove, da so ga klicali 
glede popravila termostata za klimo. Ta naj bi se zlomil. Poizkušali bomo 
glede tega uveljavljati zavarovanje. Mi smo namreč upravitelji objekta in 
smo dolžni te stroške poravnati.  

 
K 4. točki – Predlogi za podelitev občinskih nagrad 
Ker ni bilo primernega predloga za podelitev občinskih nagrad je KMVI 
podaljšal rok za prijavo do 27.03.2023. Predlagalo naj bi se tri kandidate, 
ki so imeli velik vpliv na razvoj KS Renče. Alan Rijavec pove, da se lahko 
potrdi toliko predlogov, kot jih bo in se potem na občinski seji dejansko 
izglasuje. Napisati pa je potrebno opis zakaj se nekoga predlaga, da 
potem laže odločajo. Če se bo dalo in če bo zadosti kandidatov bodo 
podelili tri nagrade. Predlagani kandidat pa trenutno ne sme biti na nobeni 
funkciji. Alan Čoha predlaga Milivoja Perkona zaradi pomoči in organizacije 
pri požaru v letu 2022, ker pa je poveljnik Civilne zaščite ga ne moremo 
predlagati. Domen Gregorič predlaga Hemo Jakin, posthumno. Je slikarka 
pripomore h kulturi v Renčah. Alan Čoha predlaga Aldo Mozetiča, ki je bil 
toliko let svetnik KS Renče, direktor Mizarja, predsednik društva 
upokojencev, vinar, veliko dela na sami promociji Renč, itd. Vsak 
predlagatelj naj napiše nekaj stavkov do Petka 24.03.2023, da se to nese 
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na občino v Ponedeljek 27.03.2023. Alan Rijavec poudari, da je potrebno 
predložiti tudi dokazila.  

 

K 5. točki – Določitev cvetličnih in ostalih zasaditev 
Predsednik KS Renče pove, da za zalivanje skrbi Režijski obrat občine. 
Maja Zorn pove, da je prišel s strani krajanov predlog, da se rože v loncih 
zamenjajo, kar potrdita tudi Evelina Černe in Domen Gregorič. Člani zato 
predlagajo zmajeva krila, gorečke, razno zelenje, netresk, sivko, zelišča, 
itd. Člani se strinjajo, da bi se v duhu trajnosti zasadilo bolj trajno zelenje 
kot so sivka in razna zelišča. Vmes bi se zasadilo še kašno cvetoče 
rastlinje za popestritev.  

Za nakup sadik se člani dogovorijo, da bo poskrbela Evelina Černe – razne 
ponudbe.  

Alan Čoha pa se bo pozanimal pri g. Mitji kako je z zasaditvijo rož na 
mostu in krožnem križišču pri vstopu v Renče, za katerega sicer skrbi 
občina Renče.  

 

K 6. točki – Mohorjevo 2023 
Nujno je potrebno urediti koncept dogodka. Navadno je bil na dan 
Mohorjevega zjutraj juriš na Trstelj v organizaciji društva Kultura. Ta 
dogodek bo sedaj na željo društva na drug dan.  

Lepo bi bilo, če bi imeli tržnico. Alan Rijavec izpostavi problem stojnic.  

Predvidena ura naj bi bila po kosilu in da imamo 3-4 ure bogatega 
programa, ki se potem nadaljuje v večerno dogajanje.  

Dogovarjanje glede prostora dogajanja naj nebi bilo preveč 
razpotegnjeno.  

Po raznih predlogih se odločimo, da naj bo tekmovanje po zaselkih v 
izdelovanju lesene table, ki bi se potem namestile na vstope v zaselke, ter 
v jedeh iz bučk.    

Organizirane naj bi bile igre briškula, škulje po ekipah, … 

Za otroke bi organizirali vodne igre v stilu z supom po nagrado, nekaj 
povezano z mostom.  

Glede večernega programa se dogovarjamo za predloge glede glasbene 
skupine. Zbralo naj bi se ponudbe glasbenih skupin Suhi cvet, Ne joči 
pevec, Vipavski kvintet, …  

Potrebno je pridobiti sponzorje. Lahko za denarno prispevanje ali darila, ki 
bi jih potem uporabili pri tomboli ali srečelovu.  

Nagrade za zmagovalce po zaselkih naj bi imele simbolno vrednost. 
Razmisliti je potrebno ali bi nagrado naredile slikarke v Renčah, lahko bi 
bile iz lesa, gline, Maja Zorn predlaga, da bi v sodelovanju z šolo 
organiziramo sodelovanju šole natečaj za izdelavo najboljše medalje za 
nagrado na Mohorjevem.  
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K 7. točki – Razno 
Alan Rijavec ima vprašanje za 1. Maj in za mlaje. Pove, da je KS navadno 
podarila recimo cca. 20€ za pijačo po zaselku. Recimo paket Radensk. 
Povemo, da je bilo tekmovanje v mlajih že dolgo nazaj in bi ga bilo lepo 
obuditi. Dogovorimo se, da priredimo tekmovanje v najlepšem mlaju. Za 
nagrado pa podari KS Renče paket čevapčičev. Potrebno je obvestiti 
krajane. Ocenjevanje bi bilo 30.04.2023.  

Zakaj javna razsvetljava od mostička do velike poti včasih dela in včasih 
ne. To je potrebno javit občini.  

Gaia Ožbot, da pobudo za čistilno akcijo. Dogovorimo se, da bo potekala 
15.04.2023 zato je potrebno organizirati vse potrebno. Vrečke za smeti in 
rokavice bi se razdelilo na placu v Renčah ob 8h zjutraj. Potem pa se gre 
po različnih zaselkih in se določi konec na zgornji francoski poti. Tam 
bomo prosili Civilno zaščito, da nam skuha golaž. Gasilce bi lahko prosili 
za odvoz smeti. Se pobere smeti, … Poimenovali bi jo Očistimo Renški 
Kras. Domen naj uredi plakate.  

Določimo tudi, da je potrebno še več narediti na FB strani in oglaševanju. 
Do naslednjič naj bi dobili ideje kdo bi lahko kako pripomogel.  

 

Alan Čoha 

Predsednik KS Renče 

 

Zapisala: 

Maja Zorn 


